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رسومات العصف الذهني والأفكار الأولية

The Smart Life Vest project is designed to prevent drowning accidents 
by combining advanced technology with innovative safety features. This 
life vest is suitable for a wide range of users, from novice swimmers to 
professional athletes, ensuring protection across all skill levels. 

Equipped with smart sensors that monitor the nervous system and detect 
abnormal movements, the vest can instantly identify drowning situations. 
When activated, it automatically inflates the airbag or buoyancy system 
to prevent submersion. Additionally, it sends an SOS message with the 
user’s exact location, accompanied by an automatic light signal, ensuring 
prompt assistance. 

These integrated features provide both safety and peace of mind, allowing 
users to enjoy water activities with confidence.

يهــدف مشــروع ســترة النجــاة الذكيــة إلــى الوقايــة مــن حــوادث الغــرق مــن خلال 
الجمــع بيــن التكنولوجيــا المتقدمــة والميــزات الأمنيــة المبتكــرة. هــذه الســترة مناســبة 
لمجموعــة واســعة مــن المســتخدمين، بــدءًًا مــن الســباحين المبتدئيــن إلــى الرياضييــن 

المحترفيــن، ممــا يضمــن الحمايــة لجميــع المســتويات

مــزودة بأجهــزة استشــعار ذكيــة تراقــب الجهــاز العصبــي وتكتشــف الحــركات غيــر 
الطبيعيــة، تســتطيع الســترة التعــرف فــورًا علــى حــالات الغــرق. عنــد تفعيلهــا، تقــوم 
ــا بنفــخ الوســادة الهوائيــة أو نظــام الطفــو لمنــع الغــرق. بالإضافــة إلــى ذلــك،  تلقائيً
ترســل رســالة اســتغاثة تتضمــن موقــع المســتخدم الدقيق، مصحوبة بإضــاءًة تلقائية، 

لضمــان الحصــول علــى المســاعدة الســريعة

هــذه الميــزات المتكاملــة توفــر الأمــان وراحــة البــال، ممــا يســمح للمســتخدمين 
بالاســتمتاع بالأنشــطة المائيــة بثقــة
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